

汽车轮毂高真空磁控溅射镀膜设备

产品名称	汽车轮毂高真空磁控溅射镀膜设备
公司名称	广东中环真空设备有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:中环 型号:JT-S2200 用途:轮毂镀膜
公司地址	广东省肇庆市厂排街一巷
联系电话	86-07582848078 13822628664

产品详情

品牌	中环	型号	JT-S2200
用途	轮毂镀膜		

汽车、摩托车轮毂高真空磁控溅射镀膜设备，是根据汽车和摩托车轮毂对膜质的特殊要求专业设计而成，经国内、外多间轮毂生产和镀膜工厂使用，完全满足轮毂对膜质的要求。具有以下显著特点：

- 1、特殊的靶体结构，溅射镀膜率高，工作周期8-12分钟即可以完成。
- 2、工件架除了有公转、轴公转外，每个轮毂都具有单独自转的特性，确保了每个轮毂的膜厚均匀。
- 3、可镀制不褪色、耐磨和防腐蚀的仿金膜、七彩膜、孔雀蓝等膜层。

automobile and motorcycle hub high vacuum magnetron sputtering coating equipment is specially designed for the coating of automobile and motorcycle hub, which better meet the coating requirement of automobile and motorcycle hub film. being used and tested by many hub manufacturing and coating factories, this equipment satisfy the quality requirement of the coating film for automobile and motorcycle hub fully.

remarkable features

1) it is equipped with special target structure, which enable the machine to get high sputtering ratio, shorten coating period. only 8-12 minutes are taken for one coating period.

2) except the revolution of workpiece rack and the rotation of shaft, every hub can rotate individually, which ensure the evenness of coating film of automobile and motorcycle hub.

3) the films of peacock blue, colours, goldlike or other films can be plated on automobile and motorcycle hub, which have the properties of keeping colours, wearing resistance and corrosion resistance.

technical data:

- 1) model: jt-2200
- 2) vacuum chamber dimension: 2200x2000(h)mm
- 3) limited pressure: 8×10^{-4} pa
- 4) workpiece turning diameter: 900mm (3shafts), 680mm (5shafts)
- 5) pumping time(no load, from atm to 8×10^{-3} pa): 8min
- 6) cryopump unit working temperature: -110?
- 7) cathode sputtering power: dc0-650v/0-100a
- 8) control mode: auto control
- 9) working period: 12min
- 10) total power: about 140kw
- 11) average power: about 80kw